
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa  06. 11. 2013 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 18:35 h. v miestnosti č. 107/2 v Primaciálnom 
paláci. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Jarmila Tvrdá, JUDr. Ivo Nesrovnal, Jozef Drahovský,  
                 Radovan Jenčík, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Martin Borguľa, plk. Ing. Ivan Lechner       
 
Ospravedlnili sa:   - 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o upravenom programe rokovania komisie. 
 
Upravený program rokovania: 
 
01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 09.10.2013 a 16.10.2013, 
02. Zhodnotenie súčasného stavu dopravného značenia v dolnej časti Nám. SNP v Bratislave,   
03. Návrh rozpočtu BID na rok 2014, 
04. Návrh VZN o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie motorových     
      vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie,  spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania   
      jej zaplatenia, 
05. Správa o realizácii Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za obdobie 2010 - 2013, 
06. Návrh rozpočtu GIB na rok 2014, 
07. Obnova vozidlového parku autobusov pre MHD, 
08. Návrh rozpočtu OSK na rok 2014, 
09. Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5           za: 5         proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Upravený program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamov zo d ňa 11.09.2013 a 19.09.2013. 
  
K záznamu z rokovania komisií zo dňa 09.10.2013 a 16.10.2013 neboli žiadne pripomienky. 
 
K bodu 2 
Zhodnotenie sú časného stavu dopravného zna čenia v dolnej časti Nám. SNP v Bratislave.   
 

Materiál uviedla Ing. Kvetoslava Čurná, zástupkyňa riaditeľa magistrátu. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ hlavného mesta SR Bratislavy po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
informačný materiál „Zhodnotenie súčasného stavu dopravného značenia v dolnej časti Nám. 
SNP v Bratislave“. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6         za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 



K bodu 3 
Návrh rozpo čtu BID na rok 2014. 
 
Materiál uviedol Ing. Marián Rovenský, predseda predstavenstva BID, a.s. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Bratislavská integrovaná doprava, a.s. – rozpočet na rok 2014“ 
 
Hlasovanie:      prítomní: 7         za: 7          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Návrh VZN o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie 
motorových vozidiel, výške úhrady za do časné parkovanie,  spôsobe jej platenia a 
spôsobe preukázania  jej zaplatenia. 
 
Materiál uviedli doc. RNDr. Milan Ftáčnik, CSc, primátor a Ing. Kvetoslava Čurná, zástupkyňa 
riaditeľa magistrátu.  Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom 
znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  odporúča  
 
prerokova ť 
 
Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy predložený materiál „Návrh VZN o vymedzení 
úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za 
dočasné parkovanie,  spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania  jej zaplatenia“ s účinnosťou 
od 01.01.2014. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 2          proti: 3     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie nebolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Správa o realizácii Programu hospodárskeho a sociál neho rozvoja za obdobie 2010 – 2013. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
odporú ča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy schváliť predložený materiál „Správa 
o realizácii Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za obdobie 2010 – 2013.“ 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 



 
K bodu 6 
Návrh rozpo čtu GIB na rok 2014. 
 
Materiál uviedla Ing. Dana Zálešáková, poverená vedením organizácie GIB. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska:  
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Návrh rozpočtu GIB na rok 2014“ 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
K bodu 7 
Obnova vozidlového parku autobusov pre MHD. 
 
Materiál uviedol Ing. Bronislav Weigl, člen predstavenstva a riaditeľ úseku prevádzky a techniky 
DPB, a.s. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení 
stanoviska:  
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy 
 

a) zobra ť na vedomie 
 

- informáciu o odporučenej obnove autobusov v rozsahu cca 50 vozidiel ročne v orientačnom 
členení: 

• cca 10 autobusov kategórie MIDI (dĺžky cca 9,5 m) 
• cca 15 autobusov kategórie sólo (dĺžky cca 12 m)   
• cca 25 veľkokapacitných autobusov (dĺžky cca 18 m) 

- informáciu o ekonomických prínosoch nahradenia najstarších autobusov novými modernými       
  vozidlami 
- informáciu možných úsporách pri zavedení (rozšírení) zastávok na znamenie pre autobusy a  
   trolejbusy  

  
      b) požiada ť  

vedenie DPB, a.s., o prípravu a realizáciu VOS na obstaranie 50 ks sólo a 50 ks kĺbových 
nízkopodlažných plno klimatizovaných autobusov, vrátane jeho finančného zabezpečenia formou 
bankového úveru.  
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
 



K bodu 8 
Návrh rozpo čtu OSK na rok 2014. 
 
Materiál uviedli Ing. Janka Mešťaníková, vedúca oddelenia správy komunikácií, Ing. Eva 
Elefantová a Ľubomír Adamec z oddelenia správy komunikácií. Po skončení prezentácie 
a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska:  
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Návrh rozpočtu Hlavného mesta SR Bratislavy na rok 2014 – časť 
Oddelenie správy komunikácií.“ 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
K bodu 9 
Rôzne. 
 
V tomto bode predniesol člen komisie Jozef Drahovský pripomienku k dopravnej situácii na 
Botanickej ul., kde v dňoch 4. - 6. 11. 2013 boli dopravné zápchy z dôvodu uzávierky a opravy 
povrchu vozovky. 
 
K predmetnému podnetu bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
žiada 
 
Ing. Janku Mešťaníkovú, vedúcu oddelenia správy komunikácií o písomné poskytnutie informácií, 
kto projektoval projekt organizácie dopravy k predmetnej uzávierke a kto realizoval opravu 
povrchu vozovky na Botanickej ul. Termín: do nasledujúceho zasadania KDIS, dňa 27.11.2013. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
                                                                      Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 06.11.2013                


